
Zpráva finančního vÝboru obce Svnkov-Slemeno - pro zasedání ZO dne 10.12.2014

Zastupitelstvo obce Synkov-Slemeno pověřilo finanční výbor projednáním nabídky na odkup
akcií firmy ČSaO Ústí nad Orlicí a.s.,kterou obdrželo od pana Petra Bubeníka.

Jednání výboru probíhalo pŤevážně formou elektronické komunikace ve dnech I. -2.12.2014.
Podklady k jednání byly předány pí. Filingerovou (nabídka na odkup a doklad o vlastnictví
akcií). Dalším podkladem byla výroční zprávaakciové společnosti ČSaO Ústí nad Orlicí,a.s.
zarok2013, ověřená auditorskou společností NEXIA AP a.s. dne 15. Května 2014. A jako
další podklady sloužili zápisy z jednáních Obecních Zastupitelstev obcí jež vlastní nebo
vlastnili již zmíněné akcie např. obec Řiety v Orlických horách, Heřmanice a Ústí nad Orlicí.

Obec Synkov-Slemeno vlastní 7 kusů těchto akcií, které získala 1. Února 2000, ve jmenovité
hodnotě 1000 Kč / 1 kus. Akcie přestaly bý veřejně obchodovatelné v roce 2000. V roce
2010 obdrželo zastupitelstvo nabídku na odkup akcií za 250,- Kč - odkup nebyl schválen.

Kontaktoval jsem telefonicky pí. Kateřinu Kratochvílovou, která je předsedkyní
představenstva spoleěnosti ČSAD Ústí nad Orlicí,a.s s nabídkou na odkup těchto akcií. Paní
Kratochvílová neprojevila o odkup zžtlem.

Na základě výše uvedených skutečností se ťtnanční výbor ve složení předseda: JosefFrýda a

členové pan Milan Štefek a pan Martin Beneš rozhodli doporučit Zastupitelstvu obce Synkov-
Slemeno akcie společnosti ČSaO Ústí nad Orlicí,a.s, prodat zanabízenou cenu 230,-kč za
jednu akcii panu Petru Bubeníkovi.

Zprávu sestavil: Josef Frýda

V Synkově-Slemeně dne 3.I2.20I4
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